

高級管理層

Senior Management

梁仲賢先生，JP
Mr Chaucer LEUNG, JP
通訊事務總監
Director-General of Communications



卓聖德先生，JP
Mr Sanda CHEUK, JP
通訊事務副總監(電訊)
Deputy Director-General
(Telecommunications)



李若愚先生，JP
Mr Tony LI, JP
通訊事務副總監(廣播)
Deputy Director-General
(Broadcasting)



趙子勝先生
Mr T S CHEW
助理總監(執行)
Assistant Director (Operations)



許靜芝女士
Miss Elaine HUI
助理總監(規管)
Assistant Director (Regulatory)



趙佐達先生
Mr Esmond CHIU
助理總監(市場及競爭)
Assistant Director (Market & Competition)



楊敬恆先生
Mr Kingsley YEUNG
助理總監(支援)
Assistant Director (Support)



張越女士
Miss Agnes CHEUNG
助理總監(廣播)
Assistant Director (Broadcasting)



李統殷先生
Mr Derek LEE
助理總監(電影、報刊及物品管理)
Assistant Director
(Film, Newspaper & Article Administration)

備註：

卓聖德先生於2023年5月2日開始退休前休假，同日起由趙佐達先生出任通訊事務副總監(電訊)一職。
吳壽德先生於2023年5月2日出任助理總監(市場及競爭)一職，接替趙佐達先生。
湛兆仁先生於2023年4月24日出任助理總監(規管)一職，接替許靜芝女士。
馮品聰先生於2023年6月5日出任助理總監(電影、報刊及物品管理)一職，接替李統殷先生。

Remarks:

Mr Sanda CHEUK commenced pre-retirement leave on 2 May 2023, and Mr Esmond CHIU assumed the post of Deputy Director-General (Telecommunications) on the same day.
Mr Eddy NG assumed the post of Assistant Director (Market & Competition) on 2 May 2023, succeeding Mr Esmond CHIU.
Mr Sidney TSAN assumed the post of Assistant Director (Regulatory) on 24 April 2023, succeeding Miss Elaine HUI.
Mr Chris FUNG assumed the post of Assistant Director (Film, Newspaper & Article Administration) on 5 June 2023, succeeding Mr Derek LEE.